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Ordinær generalforsamling 

26. april 2017 

 

Pilegårdsskolens festsal 

 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning samt vedtagelse af denne 

3. Kassererens beretning samt aflæggelse af regnskab 

4.1 Valg af kasserer: Kirsten Sehestedt er villig til genvalg  

4.2 Valg af bestyrelsesmedlem: Søren Ulv ønsker ikke genvalg 

4.3 Valg af bestyrelsessuppleant: Nyvalg 

4.4 Valg af revisor: Dennis Fauna er villig til genvalg  

4.5 Valg af revisorsuppleant: Nyvalg 

5. Forslag fra medlemmerne og bestyrelsen 

6. Eventuelt 

7. Afslutning ved dirigent og formand 

 

 

Referat: 

Formanden bød velkommen til de fremmødte medlemmer.  

29 parceller var repræsenteret. 

 

Ad. pkt. 1: Bestyrelsen foreslog bestyrelsesmedlem Michael Ibsen som dirigent. Ingen anden 

ønskede at stille op og Michael blev derfor valgt til dirigent. 

 

Michael takkede for valget og opfordrede medlemmerne til at gennemføre generalforsamlingen i en 

rolig og saglig tone. 

 

Herefter konstaterede dirigenten at generalforsamlingen var lovlig indkaldt (minimum 21 dage før 

afholdelsen), samt at der ikke var indkommet nogen forslag til behandling på generalforsamlingen.    

 

 

Ad. pkt. 2: Formandens beretning var sendt ud sammen med dagsorden, men af hensyn til de af 

medlemmerne som ikke havde fået læst den, læste Jørgen Pedersen sin beretning op. 

  

Herefter vedtog generalforsamlingen formandens beretning. 
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Ad. pkt. 3: Regnskabet for 2016 var sendt ud sammen med dagsorden og blev gennemgået af 

kassereren. 

 

Herefter vedtog generalforsamlingen regnskabet. 

 

 

Ad. pkt. 4.1: Kirsten Sehestedt blev genvalgt som kasserer. 

 

Ad. pkt. 4.2: Mikkel Hvass, Hundslundsvej 34 blev valgt som bestyrelsesmedlem. 

 

Ad. okt. 4.3: Henning Dadkhah Rasmussen, Hundslundsvej 26 blev valgt som bestyrelsessuppleant. 

 

Ad. pkt. 4.4: Dennis Fauna blev genvalgt som revisor. 

 

Ad. pkt. 4.5: Posten som revisorsuppleant blev ikke besat. 

 

 

Ad. pkt. 5: Der var ingen forslag fremsendt til behandling. 

 

 

Ad. pkt. 6: Under eventuelt blev følgende emner berørt: 

 

- Snerydning: På baggrund af en udveksling af erfaringer med snerydning den forgangne vinter, 

tilkendegav Formanden at bestyrelsen ville rette henvendelse til Amager Rullegræs og bede dem om 

at ”stramme op” i forhold til snerydning i den næste vinter 2017/18. 

 

- Nedgravning af fiberkabler: På baggrund af en konkret henvendelse vedr. tilbud om etablering af 

fibernet, og heraf potentielle dårlige retableringer af grundejerforeningens belægninger til følge, 

meddelte Formanden at han og bestyrelsen så vidt muligt holder øje med og fotograferer sådanne 

gravninger. Formanden opfordrede medlemmerne til også at være opmærksomme på sådanne 

gravninger og give bestyrelsen besked herom, da bestyrelsen ikke nødvendigvis kom på alle 

foreningens veje dagligt. 

 

- Strejfene katte: Formanden udtrykte sin store irritation over at strejfene katte besøgte hans have og 

besørgede i hans højbede. Flere at grundejerforeningens medlemmer kunne godt genkende han 

oplevelser. Der blev udvekslet forslag til hvordan man kunne prøve at holde kattene væk fra sin 

have. (I sidste ende er området reguleret i lov om mark- og vejfred hvor pligter og rettigheder er 

lovfæstet, ref.).            

 

Ad. pkt. 7: Dirigenten takkede for en forholdsvis god orden på generalforsamlingen og overlod 

ordet til formanden som bød medlemmerne på smørebrød. 

 

 

 

Referent    Formand 

 

  Henrik Preisler Mathiesen   Jørgen Pedersen 

 

 

  Dirigent 

 

  Michael Ibsen 


